
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ I 
ROZWOJU GOSPODARCZEGO, PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO, 

OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA ORAZ KOMISJI 
REWIZYJNEJ Z DNIA 26.11.2024 R. 

 
 
1. Spotkanie komisji rozpoczęło się o godzinie 13:06, przewodniczący 

Radny Pan Adam Bocheński przywitał obecnych radnych oraz gości. 
Na spotkaniu było obecnych 12 radnych co stanowiło kworum do 
prawomocności obrad Komisji. 

2. Na protokolanta obrad wybrano Radnego Pana Wojciecha Platę. 
3. Według porządku obrad, nastąpiło przyjęcie protokołów i naniesionych 

na nie poprawek z dnia 24.09.2024 oraz 17.07.2024. 
4. Informacja nt funkcjonowania obiektów infrastruktury wodno – 

kanalizacyjnej. Pan Jacek Puszka, Dyrektor Zakładu Gospodarki 
Komunalnej, przedstawił zebranym aktualny stan w/w obiektów. 
Poruszył również problemy oraz przybliżone koszty wymaganych 
remontów infrastruktury wodno – kanalizacyjnej. 

5. Informacje nt przebudowy dróg krajowych i wojewódzkich na terenie 
gminy Nowa Wieś Wielka.  

6. Opiniowanie projektów uchwał dotyczących stawek i opłat i podatków 
lokalnych na 2025 rok.  

a. Od nieruchomości 
b. Transportu 
c. Rolny. W wyniku dyskusji, ustalając częściowo nowe stawki, 

Komisja zaopiniowała uchwały pozytywnie. 
7. Opiniowanie projektu budżetu Gminy Nowa Wieś Wielka Pan Adam 

Bocheński zwrócił się z prośbą o dołączenie dodatkowych tabel 
wyjaśniających dokładnie inwestycje np. wodociągi, oświetlenie, 
drogi.  

8. Pani Skarbnik przedstawiła wysokości kar i opłat za korzystanie ze 
środowiska Gminy Nowa Wieś Wielka. 

9. W sprawach różnych: 
a. Pan Radny Sebastian Wysocki poprosił, aby przygotować plan 

pracy na rok 2025 swoich komisji. 
b. Pani Radna Anna Kwiatkowska zapytała o spotkanie w Gminie 

Białe Błota w sprawie autobusów MZK linii 91 i 96. 
c. Pani Radna Karolina Biskup zgłosiła problem miejsc 

parkingowych przy cmentarzu. Dotyczyło to źle zaparkowanych 
samochodów, które stawały przy wejściu na schody, 



uniemożliwiając przejście przechodniów. (*w załączniku zdjęcia 
z parkingu). 

d. Poruszony został temat parkingu w Nowej Wsi Wielkiej i 
nieprawidłowo zaparkowanych na nim samochodów, które 
utrudniają życie mieszkańcom miejscowości, w szczególności 
kierowcom. 

e. Pan Radny Adam Bocheński podjął temat utylizacji kontenerów 
PCK i rozgardiaszu, który jest widoczny przy każdym z nich. 

f. Pan Radny Adrian Skrobot zgłosił źle postawione znaki w 
miejscowości Nowe Smolno, które wprowadzają przyjezdnych w 
błąd.  

g. Pan Ryszard Ładziński zabrał głos ws zmiany zagospodarowania 
przestrzennego i nowych wnioskach, które wpłynęły, między 
innymi nt stacji beznynowej przy nowej Biedronce w Nowej Wsi 
Wielkiej, co spotkało się z negatywnym odbiorem zebranych i 
przegłosowaniem negatywnym.  Zebrani potwierdzili brak 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Wszyscy 
zaopiniowali pozytywnie, aby nie zmieniać w/w planu. 

10. Zakończenie posiedzenia nastąpiło o godzinie 15:00. Po 
wyczerpaniu wszystkich punktów posiedzenia Przewodniczący 
podziękował wszystkim za udział i dokonał zamknięcia obrad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

*ZDJĘCIA – PARKING PRZY CMENTARZU, FOTOGRAFIA KAROLINA BISKUP 
 

 



 


